
تعرفه خدمات داروی حق داروسازان است/ با قوه قضائیه جهت رفع مشل جلسه خواهیم
داشت

اه خبری انجمن داروسازان تهران ( آیفا تهران )،حجتالاسلام مهدی شیخ نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامار پایبه گزارش خبرن

در جلسه ای که روز گذشته 24 بهمن ماه در انجمن داروسازان به همت انجمن داروسازان تهران برگزار شد گفت: داروسازان کشور ما از

صنوف هستند که بدون منت در حوزه سلامت در راستای سلامت مردم تلاش م کنند.

وی گفت: موضوعات درروزهای گذشته در زمینه لغو تعرفه حق فن متاسفانه از سوی دیوان عدالت اداری مطرح شده که به شدت این احام

مورد انتقاد است و ما در مجلس پییر خواهیم بود و به زودی با مسئولین از قوه قضائیه جلسه برگزار خواهیم کرد تا حق داروسازان در این

زمینه ضایع نشود چرا که داروسازان خدمات را در داروخانه ارائه م کنند و به بیماران مشاوره های مناسب در نحوه مصرف و …. م دهند.

حجت الاسلام شیخ افزود: تعرفه حق فن در داروخانه ها باید به صورت قانون تصویب شود که هر ساله داروسازان با این موضوع مواجه

نشوند.

انتهای پیام/ن
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